

Kachwaha & Partners

**1/6, Shanti Niketan
New Delhi - 110021
India**

Tel: +91 (11) 4166 1333
Fax: +91 (11) 2411 0763
Email: tshahani@kaplegal.com
Website: www.kaplegal.com

Contact: Ms. Tara Shahani

Total number of partners: 4
Total number of associates: 16

Year established: 2002

Languages spoken: English, Hindi

Key areas of practice: Dispute Resolution; International Trade ;
Projects; Contracts; Shipping ; Construction; Procurement; Joint Ventures;
Administrative law

The firm

Kachwaha & Partners is a full service law firm, with offices at Delhi and Mumbai (Bombay) and associate lawyers in most major cities of India.

The main office of the firm is in New Delhi, conveniently located next to the diplomatic mission area. It is easily accessible from all parts of Delhi as well as its suburbs.

The partners and members of the firm are senior professionals with years of experience behind them. They bring the highest level of professional service to clients along with the traditions of the profession, integrity and sound ethical practices. Members of the firm are in tune with the work-culture of large international clients. The firm has amongst its clients multinationals, embassies and leading Indian corporations. The firm has also acted for significant clients from the Peoples Republic of China.

The Firm Partners have an average seniority of over 30 years in the profession. Senior Partner, Mr. Sumeet Kachwaha figures in band one in many leading legal directories including *Chambers* and *Asia Pacific Legal 500*. He is currently vice president of the Asia-Pacific Regional Arbitration Group (APRAG). He is also on the six-member advisory board of the Kuala Lumpur Regional Centre for Arbitration (KLRCA) chaired by the attorney general of Malaysia. He has recently been appointed as the deputy programme co-ordinator of the Inter Pacific Bar Association (IPBA) for a two year term after serving a three-year term as its chair dispute resolution and arbitration section. Mr. Kachwaha was recently appointed co-chair of the Project Execution sub-committee of the International Construction Project (ICP) committee of the IBA.

The firm is consistently declared a 'Winner' in the Indian Law Firm Awards by the Hong Kong based *Indian Business Law Journal* in the category of Dispute Resolution. It was also awarded the 'Deal of the Year Award' in the category of Infrastructure and Project Finance (2012).

The firm is a Member of the International Business Law Consortium, Salzburg (IBLC) – an international alliance of select law firms with members from 88 locations world-wide. IBLC is ranked in Band 1 by *Chambers* in the 'Leading Law Firm Networks' (Global). The firm is a former member of ICC FraudNet, a leading global independent network of international lawyers specialising in fraud and white collar crime.

Practice Areas

Anti-Corruption, Anti-Dumping, Arbitration, Asset Tracing, Banking, Competition, Construction, Contracts, Corporate, Employment, Environment, Franchising, Intellectual Property, Infrastructure, Joint ventures, Transfer of technology, Litigation, Media, Mining, Procurement, Project Financing, Securitisation, Shipping, Structuring, Tax, Trusts.

Offices

India: New Delhi, Delhi and Mumbai (Bombay)

1/ 6, Shanti Niketan, New Delhi 110016
Tel: +91 (11) 4166 1333; Fax: +91 (11) 2411 0763
Email: mail@kaplegal.com

3rd Floor, Jethalal Mansion, 10 Bank Street, Cross Lane, Fort Mumbai 400023
Email: mumbai@kaplegal.com

Kachwaha & Partners

1/6, Shanti Niketan
New Delhi - 110021
India

电话: +91 (11) 4166 1333
传真: +91 (11) 2411 0763
电邮: tshahani@kaplegal.com
网址: www.kaplegal.com

联系人: Ms. Tara Shahani 女士

现有合伙人: 4
现有律师: 16

事务所成立时间: 2002

语言: 英语、印度语

主要业务领域: 调解纠纷; 国际贸易; 工程项目; 契约合同;
航运; 建筑; 采购; 合资; 行政法

律所简介

Kachwaha & Partners 是一家提供全方位服务的律师事务所，其在德里和孟买设有办事处，且在印度的大多数主要城市内都安排有非合伙律师。事务所总部位于新德里，邻近外国使馆分布区，地理位置十分便利。从德里市内任何地区及其近郊地区都可轻松抵达事务所。事务所的合伙人和普通成员都是拥有多年丰富经验的资深专业人士。他们秉承专业、诚信和良好道德执业的传统，为客户提供最高水平的专业服务。事务所成员很能适应大型国际客户的工作文化。事务所的客户包括跨国公司、大使馆和印度国内的顶尖企业等。事务所还曾为来自中国的重要客户提供服务。

事务所合伙人从事专业工作的平均年资都在 30 年以上。资深合伙人 Sumeet Kachwaha 律师在 *Chambers* 和 *Asia Pacific Legal 500* 等许多知名法律名录中都名列前茅。他目前是亚太地区仲裁组 (APRAG) 副主席。他同时还是由马来西亚司法部长担任主席的吉隆坡地区仲裁中心 (KLRCA) 的六人组咨询委员会中的成员。在泛太平洋律师协会 (IPBA) 的纠纷调解和仲裁分部担任三年主席后，他最近被任命为代理项目协调员，任期为两年。

事务所一直被评为获得总部位于香港的《印度商业法律期刊》评选的纠纷调解类“印度律师事务所大奖”。其还获得了 2012 年度“基础设施和项目融资”类的“年度最佳交易项目”。

事务所是萨尔斯堡国际商法协会 (IBLC) 的成员；该协会是精英律师事务所的国际联盟，成员遍布世界各地的 88 个地区。在 *Chambers* 评选的“卓越的律师事务所网络（全球）”中，IBLC 跻身前列。事务所还曾是国际商会辖下欺诈网络成员，这是一个顶尖的全球独立的国际律师网络，拥有许多专长欺诈和白领犯罪领域的专业律师。

业务领域

反腐败、反倾销、仲裁、资产追踪、银行业务、竞争、建筑、契约合同、企业、劳动、环境、特许经营、知识产权、基础设施、合资、技术转让、诉讼、传媒、矿业、采购、项目融资、证券化、航运、结构化、税务、信托。

办公室

印度新德里、德里、孟买

新德里

1/6, Shanti Niketan, New Delhi 110016
电话: +91 (11) 4166 1333; 传真: +91 (11) 2411 0763
电邮: mail@kaplegal.com

孟买

3rd Floor, Jethalal Mansion, 10 Bank Street, Cross Lane, Fort Mumbai 400023
电邮: mumbai@kaplegal.com